
Referat af bestyrelsesmøde 4.4.2021. 

Mødet blev afholdt på S67. Deltagere: Tom Lange, Bøgh Stisen, Judith Paludan-Müller, Otto 
Langhoff.


Der aftaltes følgende konstitution af den nye bestyrelse:


Formand: Judith Paludan-Müller.

Sekretær og næstformand: Otto Langhoff

Veje og grøfter: Bøgh Stisen.

Kasserer: Tom Lange.


Veje og grøfter: 
I henhold til forslag på generalforsamling vil vi invitere Anette Løkken D10, Jakob Knudsen S7 og 
Henning S45 til at indgå i en arbejdsgruppe om den fortsatte tilretning af grøfterne, så de fungerer 
bedst muligt. Bøgh er kontaktperson til gruppen.

Der er tilbageløb i grøften S49-S53, som er dybere i den sydøstlige ende. Det skal ændres med 
ilægning af sand for at undgå vandophobning i området. Bøgh kontakter entreprenøren ved 
passende lejlighed.

Stikvejen S2-S12 er blevet for toppet på midten. Vi skal bede entreprenøren om at skrabe vejen 
ved næste lejlighed.

Tom tilbyder at fjerne enkelte udgåede træer langs vejen, samt passe kummerne ved 
vejchikanerne, og fjeme hyben med trimmer på udvalgte steder. Vil gerne hjælpe med andre 
praktiske gøremål ved behov. Vedtaget med applaus.


Næste møde: 28/6.


Otto Langhoff

Referent 


